

Journal of Educational Administration and Evaluation

December 2022

Vol. 32

- 1 大一新生入學選擇、學涯規劃及興趣與能力之縱貫性研究—以北部某私立科技大學為例
／黃建翔
A Longitudinal Study on Freshmen's College Choices, Learning Plan, Interests and Abilities
—A Case Study of the Private University of Technology in Northern Taiwan
/ Chien-Hsiang Huang
- 39 臺灣高等教育機構社群網站應用之目的與動機—以疫情前後，使用Facebook社群網站平臺為例
／呂依蓉
The use of Social Network Sites Among the Higher Education Institutions in Taiwan: the Case Study of Facebook Before and After COVID
/ I-Jung Grace Lu
- 79 臺北市公立國民中學校長分布式領導、教師專業學習社群與教師組織承諾關係之研究
／鄭旭宏
A Study of the Relationships among the Principals' Distributed Leadership, Teachers' Professional Learning Community and Teachers' Organizational Commitment of Junior high schools in Taipei City
/ Hsu-Hong Cheng
- 117 書評：教育行政改革之精髓：評《教育行政與治理：新管理主義途徑》一書
／洪慧瑄
Book Review on “Educational Administration and Governance: A New Managerialism Approach”
/ Hui-Shiuan Hung



GPN:2009503689

ISSN 1990-7486

DOI 10.6866/JEA

